
 

 

 
 

 

Poznań, 7 maja 2024 r. 

 

Interpelacja 

ws. stworzenia bezpiecznych przejść dla pieszych przez ul. Dąbrowskiego 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 Zwracam się z uprzejmą prośbą o informację, jakie działania w najbliższym czasie ma 

zamiar podjąć miasto w zakresie stworzenia bezpiecznych przejść dla pieszych przez ul. 

Dąbrowskiego, z których będą mogły korzystać także osoby z niepełnosprawnościami. 

 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


